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Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v maju 2016 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Janez Perušič: 
V imenu podjetij Esol, d.o.o., Žaga-Zora, d.o.o., Visteam, d.o.o. in Jožeta Starihe, nosilca 
dopolnilne dejavnosti na kmetiji je podal pisni predlog za ureditev oz. preureditev dostopne ceste 
do podjetij.  
 
ODGOVOR: 
Po prejemu vloge od ESOL d.o.o., Žaga Zora d.o.o. in Visteam d.o.o. (naknadno se je pridružil 
vlogi tudi Jože Stariha) v februarju 2015 smo naročili izdelavo posnetka terena, instalacij in višin 
obeh nadvozov, od katerih je eden namenjen železniški progi Črnomelj – Metlika. V letošnjem 
letu nameravamo na osnovi tega posnetka izdelati projektno dokumentacijo za varianto 
poglobitve ceste. Sama izvedba je odvisna od potrebnih sredstev po projektni dokumentaciji in 
razpoložljivih sredstev v proračunu, vsekakor pa bomo ta problem na lokalni občinski cesti 
reševal prioritetno.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Zdenka Novak: 
1. Zgrajena škarpa na cesti v Doblički Gori (pri Rom Matiju) je povzročila veliko razburjenje med 
krajani. Govori se, da je bila izgradnja le-te zelo draga, zakaj je bilo potrebno ročno klesanje 
kamna? Kakšen je bil strošek izgradnje škarpe, kdo je izvajalec in kdo naročnik del? Na relaciji sto 
metrov se dela še ena škarpa.  
 
ODGOVOR: 
Za kamnito izvedbo opornega zidu ob javni poti JP 556231 Doblička Gora – Stražnji Vrh od km 
0,120 do km 0,158 smo se odločili, ker je bila po variantni ponudbi izvajalca del cenejša od 
betonske, ki zahteva dvostransko opaženje in več betona. Strošek rušenja obstoječega opornega 
zidu ter postavitve novega je bil 12.865,52 EUR z DVV, dela so se izvajala sočasno z vgradnjo 
vodovoda. S prestavitvijo opornega zidu je omogočen prevoz večjih vozil, tudi gasilske cisterne. 
Podobno izvedbo načrtujemo na kraku vodovoda 2 v Rodinah (nasproti h. št. 20 – Jančar), za kar 
so lastniki zemljišč pripravljeni odstopiti zemljišče za širitev oz. prestavitev ceste. 
Ob sodelovanju krajanov in KS Dobliče je od km 0,065 do km 0,085 izveden tudi podporni zid 
(zid, ki podpira cesto), kar je občina sofinancirala v višini 2.440 EUR z DDV. Tudi tu so lastniki 
odstopili zemljišča za širitev ceste oz. odmik le te od objekta.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU 
 
2. Nasproti hiše Jožeta Starc, Grič 14 se na cesto ruši škarpa.  
 
ODGOVOR: 
Na sestanku na Direkciji RS za ceste 4. maja 2016 smo pristojne opozorili na problem rušenja 
opornega zidu ob regionalni cesti R1-217/1209 Brezovica – Kanižarica v stacionaži okoli km 13,9 
do 14,0 to je nasproti h. št. Grič 14 (Starc Jožef). V ta namen bomo posebej še poslali dopis z 
opisom problematike in pričakujemo pozitiven odgovor upravljavca ceste oz. njegovega 
pooblaščenega nadzornika. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 



Branislav Adlešič: 
1. Na prenovljeni Metliški cesti se je udrla cesta oz. pločnik, poškodba je že sanirana. Prebivalce 
navedene ulice zanima zakaj se je to zgodilo.  
 
ODGOVOR: 
Do poškodbe na pločniku in Metliški cesti pred h. št. 25 je prišlo zaradi dotrajane javne 
kanalizacije, ki je izvedena še iz betonskih cevi, ki na spojih niso vodotesne. Zaradi izpiranja 
zemljine z odpadno vodo iz kanalizacije je v okolici nastala kaverna velikosti 30 m3, kar je JP 
Komunala Črnomelj d.o.o. sanirala s kamnitim drobljencem oz. v makadamski izvedbi. V letu 
2017 planiramo nadaljevati rekonstrukcijo kanalizacije na Metliški c. in Trdinovi ulici, vzporedno 
bo treba zamenjati tudi salonitni vodovod v Trdinovi ulici. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Več občanov, ki se vozi na delo v Novo mesto je opozorilo, da pred spuščenimi železniškimi 
zapornicami v Uršnih selih čakajo tudi do 15 minut in več. Naj se urgira na pristojne službe, da se 
čas spuščenih zapornic skrajša.  
 
ODGOVOR: 
Mestna občina Novo mesto je že v letu 2011 podala pobudo, da se nivojski prehod regionalne 
ceste R2-664 preko železnice pri Uršnih selih uredi z avtomatsko napravo. Do daljšega čakanja 
prihaja zato, ker zaradi mehanske naprave morajo nivojski prehod zavarovati že preden dobi vlak 
na prejšnji postaji dovoljenje za odhod. 
Za avtomatsko napravo na tem nivojskem prehodu je Ministrstvo za promet že izdalo odločbo, 
ki postavitev te naprave zagotavlja najkasneje do 14. 9. 2018. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Leopold Perko: 
1. Že pred časom je podal pobudo o ureditvi avtobusne postaje na Kvasici. Iz odgovora OU za 
današnjo sejo je  razvidno, da ima občina Črnomelj na zalogi dva projekta, ki še nista izvedena. 
Predlaga, da se na to zalogo uvrsti projekt za ureditev avtobusnega postajališča na Kvasici.  
 
ODGOVOR: 
Občina je zagotovila dva, iz vidika varnosti prometa, najbolj nujna  projekta prometne ureditve, 
ki pa še nista realizirana, kar povzroča dodatne stroške pri popravkih in uskladitvah projektne 
dokumentacije, zaradi sprememb predpisov v času, ko pride do izgradnje. 
Po sestanku na Direkciji RS za ceste 4. maja 2016 ugotavljamo, da bi občina morala v celoti 
pripraviti projektno in investicijsko dokumentacijo za prometno ureditev v naselju, za kar pa 
nimamo zagotovljenih sredstev v proračunu. Tudi izvedba bo zaradi lege v naselju strošek 
občinskega proračuna. Poleg izgradnje pločnikov in javne razsvetljave za osvetlitev le teh in 
prehoda za pešce bo potrebna tudi prestavitev enega postajališča, ker nista izvedena v skladu s 
pravilnikom.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Ponovno podaja pobudo za ureditev muld ob cestiščih v Dragatušu, Tanči gori in Pustem 
Gradcu.  
 
ODGOVOR: 
V letu 2015 smo izvedli mulde za odvodnjavanje ob lokalni cesti v Dragatušu v dolžini  374 m in 
vrednosti 10.096,55 EUR brez DDV. V kolikor bodo razpoložljiva sredstva za redno vzdrževanje 



LC v letu 2016 to dopuščala, bomo izvedli še najnujnejše mulde v Tanči gori. Za ureditve ob 
javnih poteh, kot npr. v Pustem Gradcu, ki jih vzdržujejo krajevne skupnosti, pa pričakujemo 
njihovo sodelovanje (prioritete in sofinanciranje). 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Boris Grabrijan: 
1. Pri OŠ Adlešiči že celo šolsko leto ni v uporabi igralo, ker je nevarno in zato ograjeno s 
trakom. Popravilo bi stalo slabih 10 EUR.  
 
ODGOVOR: 
Odgovor OŠ Loka je razviden iz priloge št. 1. 
 
2. Na mejnem prehodu Vinica bi bilo potrebno postaviti smerokaz za Novo mesto oz. Ljubljano.  
 
ODGOVOR: 
S strani Direkcije RS za infrastrukturo pooblaščenemu prometnemu inženirju smo poslali 
pobudo za postavitev kažipotov za Novo mesto in Ljubljano in sicer pri priključku lokalne ceste 
LC 054110 za Učakovce. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Maja Kocjan: razprava na 12. seji pri točki »Informacija o Gospodarsko finančnem načrtu 
javnega podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj za leto 2016) 
 
ODGOVOR: 
Odgovori JP Komunala d.o.o. Črnomelj na vprašanja, zastavljena v razpravi na 12. seji pri točki 
»Informacija o Gospodarsko finančnem načrtu javnega podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj za 
leto 2016) so razvidni v prilogi št. 2. 
 
 














